
RAAKZAAM VZW
In de rubriek SKB Everybody maken we deze keer kennis met Raakzaam vzw, een organisatie voor 
mensen met een beperking die zich wekelijks inzet op de Freethiel. We praten met jobcoaches Bert 
Priem en Peter De Pauw die bij Raakzaam instaan voor de begeleiding. Ook deelnemers Kris Reyns 
en Kevin De Cré delen hun ervaringen en benadrukken de waarde van hun inzet voor SK Beveren. 

Eerst en vooral, wat is Raakzaam? 

Jobcoach Bert: “Raakzaam vzw richt zich op 
mensen met een beperking. Enerzijds bieden we 
dagbesteding aan, anderzijds kunnen mensen 
ook wonen binnen de verschillende sites van 
Raakzaam.”

“Met Raakzaam komen we wekelijks met zo’n 
acht personen naar de Freethiel. Dit noemen we 
werken in een enclave. Kevin en Kris zijn daar 
steeds bij, maar daarnaast werken ze in het 
kader van Begeleid Werken ook nog zelfstandig 
op een andere werkplaats.”

“Bij een enclave werken onze deelnemers altijd 
met ondersteuning van een jobcoach. In principe 
worden ze zo voorbereid om nadien zelfstandig 
op een werkplaats aan de slag te gaan. Naast 
werken op de Freethiel hebben we nog enkele 
andere enclaves zoals Bronzen Barton en 
Nutrisan in Sint-Niklaas en de Alffarhoeve in 
Moerzeke.”

Wat zijn de belangrijkste doelen voor jullie en 
hoe proberen jullie die te bereiken met jullie 
organisatie?

Jobcoach Bert: “Als we het hebben over 
jobcoaching, is ons belangrijkste doel om onze 
cliënten een zinvolle dagbesteding te geven en 
daar ook appreciatie voor te krijgen. We willen 
onze mensen zoveel mogelijk inschakelen in het 
gewone arbeidscircuit, inclusief werken, met 
ondersteuning van een jobcoach.”

Jobcoach Peter: “We hebben hier een vestiging 
van Raakzaam in Beveren en we proberen om 
verankering te zoeken binnen de gemeente. Wat 
kunnen wij betekenen voor de gemeenschap? 
Een win-win is hierbij telkens ons uitgangspunt.”

Jobcoach Bert: “Kevin voetbalt trouwens 
ondertussen ook bij de G-ploeg van Beveren, dat 
is een leuke bijkomstigheid. Hij is eigenlijk bij die 
voetbalploeg terechtgekomen doordat wij hier 
zijn komen werken. Dat zorgt voor een gevoel 
van verbondenheid.”

SK BEVEREN36

SKB EVERYBODY

Tekst: Lotte Van Berghen – Foto’s: Geoffrey Auret



“Zelfs de CEO, Bart Foubert, komt aan iedereen 
een hand geven als hij ons ziet. Dat is echt hoe 
inclusie is. Dus op dat vlak kunnen jullie een 
pluim op jullie hoed steken. Deze enclave is 
zonder twijfel één van de favoriete werkplaatsen 
van onze deelnemers.”

Kevin, heb je door Raakzaam ook al wat 
vrienden gemaakt?

Deelnemer Kevin: “Ja, ik heb al veel vrienden 
gemaakt. Ik zit goed. Ik voetbal ook samen in 
de G-ploeg met twee vrienden. Zij maken het 
voetballen extra leuk.”

Voelen jullie je welkom wanneer jullie bij SK 
Beveren komen helpen. Wat maakt dat jullie je 
hier zo welkom voelen?

Deelnemer Kevin: “Het is wel uniek dat je een 
keer op het voetbalplein komt en dat je in een 
stadion kan helpen. Ik vind het ook leuk om 
te zien wat er allemaal achter de schermen 
gebeurt.” 

Jobcoach Bert: “Kevin is eveneens een grote fan 
van SK Beveren. Soms vraagt hij de spelers om 
een foto en samen met zijn vrienden woont hij 
elke wedstrijd bij.”

Hoe vaak helpen jullie hier en wat doen jullie 
precies?

Deelnemer Kris: “We helpen één of twee keer per 
week, afhankelijk of SK Beveren al dan niet thuis 
heeft gespeeld. Op maandagen sorteren we in 
de voormiddag de herbruikbare bekers. Als we 
op vrijdag komen werken, vegen we de tribunes 
en kuisen we de zitjes. Ook de vogelpoep wordt 
door ons verwijderd.”

Wat doen jullie dan als er geen 
wedstrijdweekend is? 

Deelnemer Kris: “Rondom het stadion alles proper 
maken: vegen, de parking proper maken en 
onkruid uitdoen. We helpen af en toe eens met 
de zaal klaar te zetten als er een feest is. Ook de 
frigo’s maken we proper. Eigenlijk wordt er wat 
gezocht naar taken op maat voor ons waar we 
SK Beveren het beste mee helpen. We zijn met 
een heel fijn groepje en we vullen elkaar goed 
aan. Dus wat de ene niet kan, kan de andere.”

Wat vinden jullie zo fijn aan de begeleiding die 
jullie krijgen?

Deelnemer Kris: “We worden heel goed 
ondersteund door onze jobcoaches, maar ook 
hier bij SK Beveren door Marc en Davy. Ze helpen 
ons altijd heel goed. Marc stuurt ons meestal een 
beetje, want hij kent de Freethiel door en door.”

Waarom is een samenwerking met SK Beveren 
belangrijk voor jullie?

Deelnemer Kris: “Voor mij is dat bijdragen aan 
de maatschappij en een zinvolle dagbesteding 
hebben. Het is een kans om jezelf belangeloos in 
te zetten en iets terug te kunnen doen voor een 
voetbalclub zoals SK Beveren.”

Hoe zorgen jullie ervoor dat de deelnemers 
zich welkom en ondersteund voelen binnen 
Raakzaam?

Jobcoach Bert: “Binnen Raakzaam zorgen wij 
ervoor dat wij als jobcoach meewerken. Dat 
vinden we heel belangrijk. Dat we niet alleen 
een begeleider zijn die het proces begeleidt, 
maar dat we echt ook hetzelfde doen als onze 
deelnemers.”

“We vinden het fijn om hier te werken, om deel 
uit te maken van de community. We worden hier 
op sleeptouw genomen door Marc Reyns en zijn 
collega’s. Zij hebben een fijne band met ons 
doelpubliek en zorgen voor een warm welkom en 
een fijne samenwerking.”

“We vinden het fijn dat 
we hier gewoon, net zoals 

iedereen, mee mogen helpen. 
Dat is inclusief werken.”
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Wat vinden jullie het leukste aan de 
samenwerking bij SK Beveren en welke taak 
doen jullie het liefst?

Deelnemer Kris: “Toch wel de tribunes kuisen, 
vegen en de zitjes proper maken. Ik heb het liefst 
dat alles kraaknet is. Ik ben ook de vaste veger 
van de groep.”

Deelnemer Kevin: “Bij mij is dat ook de tribunes 
kuisen of eens de frigo’s aanvullen van de 
spelers. Biervaten aanvullen heb ik ook al 
gedaan, dat is ook wel tof om eens te doen.” 

Jobcoach Peter: “Ik denk dat onze samenwerking 
mogelijks nog kan uitbreiden. Er zijn zeker nog 
taken en opdrachten waar we een zinvolle 
bijdrage aan kunnen leveren.”

Vinden jullie het leuk om deel uit te maken van 
dit team bij SK Beveren?

Deelnemer Kevin: “Ja, ik vind het hier echt leuk. 
Ik ga hier nog lang blijven, door weer en wind! 
In de winter sta ik ook buiten te werken en kom 
ik ook hierheen met de fiets. Gelukkig is het deze 
periode mooi weer, dat maakt het werken extra 
leuk.”

Welke plannen heeft Raakzaam vzw voor de 
toekomst en zijn er initiatieven of uitbreidingen 
op komst voor Raakzaam?

Jobcoach Peter: “We zijn eigenlijk altijd op zoek 
naar nieuwe samenwerkingen. We staan zeker 
en vast open om ook elders ons inclusief verhaal 
verder uit te bouwen. Via Raakzaam vzw kunnen 
geïnteresseerden ons steeds bereiken om in 
overleg te gaan.”

Op welke manier kan je als supporter van SK 
Beveren Raakzaam steunen? 

Jobcoach Bert: “Bij elke thuiswedstrijd worden 
er bekerophalingen georganiseerd ten voordele 
van goede doelen. De opbrengst hiervan ging al 
eens naar ons. Misschien zijn we in de toekomst 
nog eens het goede doel? Dan mogen de fans 
massaal hun beker doneren!” 

Bedankt voor de fijne babbel en jullie inzet. 

Jullie werk wordt hier bij SK Beveren heel erg 
gewaardeerd. 
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